
Usnesení shromáždění sekce trail-o 2018 

 

Datum konání: 3. 11. 2018 

Místo konání: Vrchbělá 

Přítomni: Libor Forst, Lenka Forstová, Jitka Kadlecová, Jiří Kalousek, Magdalena Kurfürstová, 

Jarmila Mrtková, Jiří Pavlů, Miroslav Šimek, Miroslav Špidlen 

1. Předseda sekce konstatoval, že je přítomno všech 9 delegátů a shromáždění je 

usnášeníschopné. 

2. Shromáždění sekce vzalo na vědomí zprávu o činnosti sekce v roce 2018. 

3. Shromáždění sekce vzalo na vědomí zprávu o výsledcích reprezentace v roce 2018 a vyjádřilo 

všem úspěšným reprezentantům poděkování za vzornou reprezentaci. 

4. Shromáždění sekce vzalo na vědomí zprávu Soutěžní komise o činnosti sekce v roce 2018. 

5. Shromáždění sekce vzalo na vědomí zprávu o čerpání rozpočtu 2018 a přípravu rozpočtu na 

rok 2019. 

6.  Shromáždění podporuje pořádání nového formátu – sprintu, ačkoliv se disciplína teprve 

testuje a nejsou pro ni prozatím přesná pravidla. Pořádání sprintů bude zahrnuto do dotací. 

7. Shromáždění sekce vzalo na vědomí zprávu, že VV ČSOS schválil návrh podat žádost o 

pořádání WTOC 2022 v okolí České Lípy. 

8. Shromáždění sekce zvolilo delegáty na VH ČSOS konanou 8. 12. v Praze (Forst, Kurfürstová, 

Šimek). 

9. Shromáždění sekce schválilo pro nadcházející rok stejné hlavní úkoly, jako byly v roce 2018: 

• zvýšit aktivitu při pořádání propagačních mini závodů při pěších závodech 

• zajistit důstojnou reprezentaci na MS a Evropském poháru 

• zvýšit úroveň a aktuálnost publikovaných informací o činnosti sekce. 

10. Shromáždění sekce rozhodlo o zachování stejného klíče pro stanovení delegátů na příští 

shromáždění: počet delegátů bude 9 až 15, přihlašování bude možné na webu, výběr 

delegátů ze zájemců provede vedení sekce tak, aby bylo dosaženo co možná nejlepšího 

pokrytí oddílů a oblastí. 

 

Zapsal: Forst 


